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El model de la gestió de l'aigua a Sant Cugat, a debat amb els grups municipals

La tertúlia 'El Gall del Monestir' ha recollit el posicionament
dels grups municipals sobre com ha de ser la gestió de l'aigua
a Sant Cugat. En la recta final per completar el concurs de
gestió, els partits opinen sobre com ha de ser el nou concurs o
si cal municipalitzar aquest servei. El programa radiofònic es
pot seguir cada dimecres a partir d'un quart de deu del matí a
través del 91.5 FM i al web de Cugat.cat. 

Què han dit els tertulians? Joan Puigdomènech (PDeCAT-Demòcrates)'El tema de l'aigua és molt important
per a Sant Cugat perquè és una ciutat molt consumidora d'aigua' 

Lourdes Llorente (CUP-PC)'Em sento tractada com una política tonta en una ciutat intel·ligent perquè el ple va
aprovar estudiar la municipalització de l'aigua'

 Ferran Villaseñor (ERC-MES)'Portem tres anys analitzant la municipalització de l'aigua i ara no es poden
prendre decisions que hipotequen governs futurs'

Ramon Gutiérrez (ICV-EUiA)'Un servei públic quan està en mans públiques sempre és més eficient'

Sandra Tirado (PSC)'Ens preocupa quant costarà la festa de l'smart city'

 Álvaro Benejam (PP) 'Portem molts anys amb una falta d'inversió en la reutilització d'aigües residuals'  

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/140374.html
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